
BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie 
Algemene Zaken op donderdag 10 januari 2019 (21.45 - 22.20 uur) 

 
Aanwezig:  de heer Van der Woude (voorzitter),  

VVD: de heer Walsweer, de heer Tromp 
PvdA: mevrouw Sijtsma, mevrouw Ottens 
CDA: mevrouw Rinkes 

FNP: de heer Eijer, de heer De Swart 
GL: Mevrouw Rozema, de heer Van der Honing 
GBH: de heer Van der Ven 
D66: mevrouw De Vries 
SP: de heer Van der Veen, de heer Steenbergen 
CU: mevrouw De Heij, de heer Derks 

HL: de heer Hartsuiker 
 
Verder aanwezig: burgemeester Van der Zwan, wethouder de heer Broekhuizen 
 
Commissiegriffier: mevrouw Witzke 
  
Afwezig: de heer Abma (CDA), de heer Waterlander (VVD) 

 
Deze vergadering is te beluisteren en te bekijken via de webcast: 

https://channel.royalcast.com/gemeenteheerenveen/#!/ 

 
1. Opening 
Voorzitter de heer Van der Woude opent de vergadering. 

 
2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
3a.     Besluitenlijst van de openbare vergadering van 6 december 2018 
 De besluitenlijst wordt vastgesteld. 
 

3b.     Toezeggingen / LTA 
Er zijn geen openstaande vragen. 
 
4. Mededelingen / ingekomen stukken 
Burgemeester Van der Zwan deelt mee dat er sinds de brief van het college van 21 december over de 
IJshockeyhal geen nieuwe ontwikkelingen te melden zijn. Eind februari volgt een feitenrelaas.  

 
De heer Van der Honing complimenteert het college met de beslissing om de regenboogvlag op het 
gemeentehuis te hijsen. 
 
5. Rondvraag 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 

6. Veiligheidsregio Fryslân Kaderbrief 2020-2023 
De fracties van VVD, GBH, SP, CDA en PvdA stellen vragen en maken opmerkingen over dit 
onderwerp. 
 
Naar aanleiding van een vraag van mevrouw Rinkes over hoe een meldpunt van de GGD voor mensen 
die tijdelijk hun leven niet onder controle hebben zich verhoudt tot de problematiek in de gemeente 
geeft wethouder Broekhuizen aan dat dit gedeeltelijk terugkomt in de evaluatie van de wijk-ggd’er die 

nog afgewacht moet worden maar dat de Veiligheidsregio en specifiek mevrouw De Graaf (directeur 
GGD) en de heer Kleinhuis (Brandweercommandant) waarschijnlijk bereid zijn om de specifiekere 
vragen van de commissie te beantwoorden. 

 
De commissie spreekt af dat de griffie de fracties vraagt om vragen aan de Veiligheidsregio in te 
sturen zodat door de agendacommissie het gesprek met de VRF al dan niet ingepland kan worden.  

 
Mevrouw Ottens stelt voor bredere rondetafelgesprekken te organiseren met volkshuisvesting, zorg en 
onderwijs. De agendacommissie en griffie gaan in overleg over de organisatie hiervan.  
 
De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van  
21 januari 2019. 
 

7. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22:20 uur. 


